Sultanate of Oman Ministry of Health Directorate General of Private Health Establishments



بست لطنن همتان وزررة دلصجت م دلارة الأن المؤسّس الخاطئة الخاطئة

Ref.	Circular No. 21 /2021	تعميم رقم : 21 / 2021	المرقبة ،
Date	21 / 10 / 2021	21 أكتوبر 2021 م	النّاريخ ،
			المولافق،

To : All Private Health Establishments

إلى : جميع المؤسسات الصحية الخاصة

After Compliments, , ,

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: (تخليص و متابعة) المعاملات الخاصة بالمؤسسات الصحية الخاصة Subject: (clearance & follow-up) transactions of Private Health Establishments

It has come to our notice that many applications are brought to DGPHE for clearance and follow-up by non-authorized persons which can cause their non-clearance or loss.

Please note that from 01/11/2021, the following people only are authorized to submit papers with the official format below, either to DGPHE or DPHE in the Governorates.

- 1. Applicant should be:
 - a. Omani national who is officially registered by the PHE or with official authorization.
 - b. In case of non-Omani, should be owner of PHE (name registered in CR).
- 2. The application should include the following fields:
 - a. It should be on official letterhead and stamp.

b. Officially authorized name and position of the signatory.

تلاحظ لنا في الأونة الأخيرة تردد كثير من المراجعين إلى هذه المديرية أو الدو ائر التابعة لها بالمحافظات لـ (تخليص و متابعة) المعاملات الخاصة بالمؤسسات الصحية الخاصة و لا ينتسبو إلها مما يؤثر على إنجازها أو فقدانها. وللمصلحة العامة يجب إتباع النقاط الأتية:

1- يجب أن يسلم بواسطة مندوب عماني مسجل بإسم المؤسسة الصحية مخول رسمي من قبل المؤسسة / صاحب المؤسسة مع إبراز ما يثبت ذلك عن تقديم الطلب.

2- أن يكون الطلب إستوفى الآتي:

- (ورق/ختم) رسمي باسم المؤسسة
- إسم وطبيعة عمل مقدم الطلب وأن يكون مخول رسمي.
 * لن يتم إستلام أو النظرفي أي طلب سواء بالمديرية أو الدوائر التابعة لها بالمحافظات مالم يستوفى النقاط

المذكورة وذلك اعتبارا من تاريخ 2021/11/01 المذكورة وذلك اعتبارا من تاريخ 2021/11/01

الدكتور/ مازن بن جُواد الخابوري

Dr. Mazin bin Jawad Al- Khabouri

مدير عام المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة

Director General of Private Health Establishments

نسخة:

Directors of Department of Private Health Establishments All Governorates

مدراء دوائر المؤسسات الصحية الخاصة _ بجميع المحافظات

P.O. Box: 393 Muscat, Postal Code: 100

c:-

Tel.: 24946374, Fax: 24946375

ص.ب: ٣٩٣ مسقط ، الرمز البريدي : ١٠٠

E-mail: dg-phe@moh-gov.om : اثبريدالإثكترونى

هاتف: ۲٤٩٤٦٣٧٤ ، فاكس : ۲۲۹٤٦٣٧٤